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Abstract (en)
The worktable with built-in electrical devices, e.g. monitors (16), has a support profile (36) which extends in the longitudinal direction of the table.
Said support profile is situated substantially vertically and with spacing below the support member (34) of the electrical devices (16) and is suitable
in this position for supporting not only the devices (16), but also a ventilation duct (44) and a cable duct (48). Additionally, the support profile (36)
can be extended laterally towards the outside and serve in this outer region for supporting a worktop and/or for connection to adjacent work tables.
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Abstract (de)
Der Arbeitstisch mit eingebauten elektrischen Geräten, z. B. Bildschirmgeräten (16), hat ein sich in Längsrichtung des Tischs erstreckendes
Tragprofil (36). Dieses befindet sich im wesentlichen senkrecht und mit Zwischenabstand unterhalb der Tragorgane (34) der elektrischen Geräte
(16) und eignet sich in dieser Lage dazu, nicht nur die Geräte (16), sondern auch einen Belüftungskanal (44) und einen Kabelkanal (48) zu tragen.
Außerdem kann das Tragprofil (36) seitlich nach außen verlängert werden und in diesem äußerden Bereich zur Abstützung einer Arbeitsplatte und/
oder Verkettung mit angrenzenden Arbeitstischen dienen. <IMAGE>
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